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PROCES – VERBAL 

 

Încheiat cu ocazia şedinţei de îndată a  Consiliului  local  municipal 

Târgu Mureş  din data de  05  decembrie  2019 

 

 

 

Din totalul de 22 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la începutul şedinţei 12 

consilieri locali. Absentează domnii consilieri Todoran Radu, Pui Sebastian, Makkai Grigore, 

Mozes Levente, Tatar Lehel, Bogoşel Constantin, Bratanovici Cristian, Benedek Theodora, 

Bakos Levente, Magyary Előd.  În timpul şedinţei au sosit d-nii consilieri Magyary Elod si Bakos 

Levente, sunt prezenţi 14 consilieri. 

Dl. viceprimar Papuc: - bună ziua. Înainte să începem trebuie să alegem un preşedinte 

de şedinţă, nu doamna secretar? Pentru că atât doamna preşedinte de şedinţă care lipseşte din 

ţară, doamna Benedek, cât şi fostul preşedinte de şedinţă domnul Bakos nu este prezent astăzi, nu 

mai putem să mergem chiar aşa în spate, trebuie să alegem încă un preşedinte de şedinţă pentru 

şedinţa de azi, conform Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a  Consiliului local. 

Propuneri?  

Dl. consilier Csiki: - bună ziua. Stimate domnule viceprimar, stimaţi colegi, ţinând 

cont că este un singur punct pe ordinea de zi, aş propune ca domnul viceprimar să conducă 

această şedinţă. 

Dl. viceprimar Papuc: - supun la vot. 

Cine este pentru? – 12 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Dl. viceprimar Papuc: - 12 voturi pentru. 

Dl. viceprimar Papuc: - În conformitate cu Dispoziţia Primarului nr.2765 din 04 

decembrie 2019 se convoacă şedinţa de îndată, în data de astăzi, cu un singur punct pe ordinea de 

zi şi anume  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al U.A.T. Municipiului 

Târgu Mureş pe anul 2019. Aveţi toţi materialele, v-au fost transmise prin intermediul 

secretariatului pe e-mail de ieri, aveţi şi simplificat în corpul adresei despre ce este vorba, 

domnul consilier Moldovan ,vă rog. 

Dl. consilier Moldovan: - Mulţumesc domnule viceprimar, domnilor stimaţi colegi, 

înainte de a intra şi a propune un referat de rectificare, aş vrea să spun două vorbe că astăzi ne 

întâlnim să rectificăm rectificarea de săptămâna trecută, în contextul în care discutăm azi despre 

amendamentul pe care eu l-am formulat în şedinţa de joia trecută când am votat rectificarea, un 

amendament care nu a trecut, a fost respins, să sperăm că astăzi fiind despre Direcţia Şcoli 

acelaşi lucru poate va trece. În altă ordine de idei am un referat de rectificare privind transferul 

unor sume disponibile la creditul de buget al Administraţiei Domeniului Public, nu sunt alocări 

de sume în contextul în care ne împrumutăm sau aşa mai departe ci sunt pur şi simplu mutate de 

la un capitol la celălalt în contextul rectificării, dacă îmi permiteţi să-l citesc de la A la Z astfel 

încât aceste sume să fie mutate acolo unde există contracte în derulare. 

Dl. viceprimar Papuc: - domnul consilier, dacă există amendamente de la ADP, 

domnul director este aici, vă rog să le susţină domnul director. 
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Dl. consilier Moldovan: - ok, perfect de acord, le am aici, deci repet, nu sunt realocări 

de sume doar sunt nişte transferuri de la anumite servicii care nu pot fi folosite la contracte în 

derulare şi astfel banii din rectificare pot fi folosiţi, îi înmânez la domnul director rectificarea 

bugetară. 

Dl. viceprimar Papuc: - haideţi, domnul director Moldovan. 

Domnul  Moldovan Florian: - bună ziua 

Dl. viceprimar Papuc: - Mă iertaţi domnul Bălaş, eram atent la domnul Moldovan 

Dl. consilier Bălaş: - sunt de acord ca domnul Moldovan să ne prezinte 

amendamentele, doar că din punct de vedere procedural şi din cunoştinţele mele, un şef de 

serviciu nu poate face amendamente la o şedinţă a Consiliului Local, acestea trebuind să fie 

făcute de unul dintre consilierii locali, mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc: - sunt de acord cu dumneavoastră, le-a făcut domnul consilier 

Moldovan amendamentele, eu am zis să prezinte de ce are nevoie şi pentru ce are nevoie domnul 

director Moldovan. Amendamentele, procedural, sigur le face domnul consilier tot Moldovan. 

Dar     n-are legătură una cu alta, dar să ne prezinte ce vrea să realoce de unde şi pentru ce şi din 

ce cauză. Asta am vrut. 

Domnul  Moldovan Florian: - bună ziua, solicităm realocarea unor sume de la nişte 

capitole pentru nişte contracte în derulare, care îşi ating termenul luna aceasta şi n-au fost alocaţi 

bani suficienţi pentru a închide aceste contracte şi vă dau citire de la capitolul Sisteme 

antiefracţie se transferă suma de 16.000 lei la capitolul Achiziţii obiecte de joacă. De la capitolul 

Studiu de fezabilitate privind amplasarea şi amenajarea pentru statuia lui Sütő Andras se 

transferă 25.000 lei tot la achiziţionarea obiecte de joacă, din capitolul Achiziţii sfere antiparcare 

şi balize se transferă suma de 160.000 lei tot pentru Achiziţii obiecte de joacă şi din capitolul 

Bănci stradale din fontă se transferă suma de 100.000 lei tot la Achiziţii obiecte de joacă, deci 

necesar atunci la Achiziţii obiecte de joacă la capitolul 20.05.30 se suplimentează cu suma de 

285.000 lei, iar la capitolul 71.01.01 Studiu de fezabilitate pentru realizarea pistei de biciclete de-

a lungul pârâului Poclos se solicită o suplimentare cu 100.000 lei care vin din capitolele bugetare 

studiu de fezabilitate reabilitare clădiri strada Margaretelor 50000 lei  achiziţii servicii pentru 

realizarea proiect tehnic şi schimbare de destinaţie şi compartimentare pod clădire sediu ADP 

50.000 lei, acestea neputând fi realizate până la sfârşitul anului. 

Dl. viceprimar Papuc: - ok, domnule Moldovan, mulţumim şi acum dacă mai doriţi să 

le recitiţi pentru că vi le asumaţi ca şi amendamente domnule consilier, vă rog pe procedură. 

Dl. consilier Moldovan: - mulţumesc domnule viceprimar, revin, deci privind referatul 

de rectificare a sumelor disponibile din creditul bugetar al Administraţiei Domeniului Public, 

precizez următoarele: având în vedere că în prezent mai există sume disponibile în creditul 

bugetar al unor capitole bugetare din cadrul Serviciului public Administraţia Domeniului Public 

sume ce vor fi utilizate până la finalul anului bugetar, solicităm relocarea lor în capitole bugetare 

unde pot fi  efectuate plăţi până la sfârşitul anului. Eu o să prezint şi pe capitole acest aspect. 

Din capitolul 700.250.03 articolul 710.102 sisteme antiefracţie se transferă suma de 

16.000 lei la capitolul 725.003 articolul 710.103 ceea ce înseamnă achiziţii obiecte de joacă unde 

există un contract în derulare astfel banii pot fi utilizaţi. 

Din capitolul 700.250.03 articolul 710.101 studiu de fezabilitate pentru amplasarea şi 

amenajarea terenului pentru statuia lui Sütő Andras se transferă suma de 25.000 lei la capitolul 

700.25.003 articolul 200.530 la achiziţionare obiecte de joacă unde există contract în derulare. 

Din capitolul 840.203.0302 articolul 200530 achiziţionare sfere antiparcare şi balize, se 

transferă suma de 160,000 lei la capitolul 700.25003 la articolul 200.530 achiziţionare obiecte de 

joacă la fel şi aici un  contract în derulare. 

Din capitolul 700.250.06 articolul 200530 bănci stradale din fontă, se transferă suma de 

100000 lei la capitolul 700.250.03 articolul 200530 la Achiziţii obiecte de joacă, la fel contract în 

derulare. Total pe articolul 200530 achiziţionare obiecte de joacă la toate contracte în derulare un 

plus de 285.000 lei, iar la capitolul 700.250.06  articolul 200.109 se transfera suma de 30.000 la 

articolul 200.130 din acelaşi capitol bugetar. 

La capitolul 700.250.03 din articolul 710.101 studiu de fezabilitate pentru reabilitare 
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clădiri strada Margaretelor, se transferă suma de 50.000 lei  la acelaşi capitol şi articol din poziţia 

studiu de fezabilitate pentru realizare pistă biciclete în lungul canalului Poclos.  

Şi ultimul capitol, la capitolul 700.250.03 din articolul 710.101 achiziţii servicii pentru 

realizarea proiect tehnic de schimbare de destinaţie şi compartimentare pod la clădirea sediului 

ADP din strada Kós Karoly nr.1 B, pentru intrare în legalitate, suma de 50000 lei la acest capitol 

şi articol poziţia studiu de fezabilitate pentru realizare pistă biciclete în lungul canalului Pocloş 

deci un total la articolul 710.101 studiu de fezabilitate pentru realizare pistă biciclete în lungul 

canalului Pocloş un plus de 100000 de lei de la articolele bugetare mai sus menţionate. 

Mulţumesc.  

Dl. viceprimar Papuc: - mulţumesc şi eu domnul consilier. Domnul Csiki procedural, 

după aceea domnul Papai. 

Dl. consilier Csiki: - stimate domnule preşedinte, stimate domnule viceprimar, stimaţi 

colegi, iar suntem la o şedinţă, nici nu ştiu, de moment, de îndată, urgent, vorbim iarăşi de 

rectificare. Ne-am adunat pentru că am înţeles din presă că sunt anumite probleme la anumite 

şcoli şi trebuie rezolvată situaţia. Acum ne trezim cu n-şpe mii de amendamente, cu realocări, 

menţionez faptul că săptămâna trecută am avut şedinţă de rectificare, am avut şedinţe de comisii 

în care am făcut apel la toţi directorii să găsească sursa care nu vor fi cheltuite până la sfârşitul 

anului şi să facă realocări, cum au şi făcut unii dintre directori, s-au identificat care sunt sumele 

care nu pot fi cheltuite şi au făcut realocări. Acum ne-am adunat să rezolvăm o situaţie de urgenţă 

în Târgu Mureş, care o să, revin eu când o să fim la temă, de ce nu sunt rezolvate aceste încălziri 

la şcoli, doar încă o paranteză, stimate domnule coleg, amendamentul dumneavoastră, tocmai de 

aceea nu a trecut săptămâna trecută pentru că nu aţi identificat sume pentru realocări. 

Dumneavoastră aţi dorit să creşteţi influenţa care ar fi însemnat că ridicăm veniturile oraşului 

care şi aşa, undeva la minus 150 de milioane este la ora actuală. Vă mulţumesc şi o să revin când 

o să fim la tema cu şcolile, mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc: - Domnul consilier Papai, vă rog. 

Dl. consilier Papai: - Bună ziua, având în vedere că mă cam doare gâtul eu o să 

vorbesc doar în maghiară daca tot avem interpret să-l şi folosim. Stimaţi consilieri, bună ziua,eu 

sunt prezent datorită faptului că şi o să votez ca să avem cvorum, ca să reuşim să votăm 

rectificarea bugetară asupra şcolilor, stimate domnule Moldovan, aş dori să răspund,eu nu am 

fost prezent la şedinţa din data trecută,dar era vorba de 500.000 lei, o sumă enormă,suma de 

150.000 lei este mult mai realistic, desigur o să votez, dar pentru mine e puţin suspect chiar acum 

se strică centrala termică, dar să fie, să mergem mai departe,despre celălalt amendament,legat de 

suma statuii lui Suto Andras , noi realocăm din nou această sumă,eu nu pot să fiu de acord cu 

suma de 50.000 lei pe strada Margaretelor,este proiectul este al d-lui Tatar şi iar să alocăm aceste 

sume desigur este foarte important şi pista de biciclete,eu pot să fiu de acord ca suma pentru 

sediu să fie realocată pentru piste de biciclete. Mulţumesc mult. 

Dl. viceprimar Papuc: - bun, haideţi să, văd că s-au înscris la cuvânt şi domnul 

Moldovan şi domnul Peti, domnul Moldovan dacă aveţi replică, nu v-a nominalizat nimeni. 

Dl. consilier Moldovan: - voiam doar să dau un răspuns, nu e vorba de polemică, într-

un cadru civilizat, aşa este, domnul consilier Csiki are dreptate, amendamentul pe care eu l-am 

formulat săptămâna trecută, aşa este era vorba de o alocare de sumă suplimentară prin credit de 

angajament, era vorba de 150 mii lei în amendamentul pe care l-am propus, astăzi la ceea ce 

înseamnă Administraţia Domeniului Public nu angajăm anumite sume în plus, pur şi simplu 

mutăm dintr-o parte în alta anumite sume de la anumite servicii care nu pot fi cheltuiţi. Deci 

astăzi la A.D.P. nu majorăm şi nu alocăm sume în plus. Deci pur şi simplu, acolo unde banii nu 

pot fi utilizaţi până la sfârşitul anului s-a crezut de cuviinţă în ultimele zile astfel încât să-i aloce 

la altă direcţie, alt serviciu în cadrul A.D.P. astfel încât să poată fi utilizaţi. Vă mulţumesc foarte 

mult. 

A sosit  domnul consilier Magyary Előd – sunt prezenţi    13 consilieri 
Dl. viceprimar Papuc: - mulţumesc şi eu. Vedeţi ce inconvenienţă, pe domnul doctor 

l-aţi luat din cabinet. Domnul Peti Vă rog. 

A venit domnul consilier Bakos Levente Attila – sunt prezenţi    14 consilieri 
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Dl. consilier Peti: - stimate domnule viceprimar, stimate domnule preşedinte, onorată 

asistenţă şi eu o să uzitez de sistemul acesta de traducere simultană, sper că toate problemele 

tehnice s-au rezolvat de la ultima şedinţă şi cei care urmăresc pe Facebook şi cei care sunt 

prezenţi astăzi pot avea acces la traducerea simultană. Deci o să uzitez şi eu şi o să vorbesc strict 

în limba maghiară. Stimată audienţă, stimaţi colegi,eu mă bucur foarte mult, că primăria a reuşit 

amplasarea patinoarului în două locaţii diferite şi felicit pentru acest lucru Primăria, în sfârşit 

suntem de acord, deşi Primăria ştia că vine iarna, la începutul anului aceste sume nu au fost 

relocate deşi noi colegii credem că este foarte important ca de sărbătorile de Crăciun să reuşim să 

petrecem timpul liber şi să avem posibilitatea de a patina pe patinoarul oraşului. Şi într-o altă 

privinţă suntem de acord cu Primăria, noi trebuia să definim acele locaţii de patinoar în cetate şi 

Piaţa Teatrului Naţional fiindcă aceste locaţii au o simbolistică,este foarte uşor de accesat,este 

foarte accesibil, nu trebuie să folosim şi pentru pietoni este foarte uşor de accesat, deci suntem de 

acord cu aceste patinoare,noi suntem absolut de acord,noi am dori ca aceste principii şi aceste 

valori să fie şi în cazul altor evenimente,de exemplu Vâltoarea Mureşeană, de ce să nu fie 

valabile asemenea argumente şi în cazul Vâltorii Mureşene astfel de argumente şi în cazul altor 

evenimente care sunt totodată foarte importante în viaţa orăşenilor în viaţa târgmureşenilor,eu mă 

bucur până la urmă că data trecută am reuşit să includem în rectificarea bugetară această sumă şi 

mă bucur că târgmureşenii pot să aibă o ocazie superbă de sărbătoare. Mulţumesc mult. 

Dl. viceprimar Papuc: - mulţumesc şi eu domnul consilier Peti, domnul consilier 

Bălaş procedural. 

Dl. consilier Bălaş: - da, vă aduc aminte că n-am votat ordinea de zi, domnule Peti să 

fiţi atent pentru că pe Facebook nu există traducere, am verificat acum deci nu se traduce pe 

Facebook, pe Facebook nu intră interpretul şi domnului Moldovan îi spun că, ca principiu al 

realocării eu sunt de acord, doar că ce am văzut din amendamentele domnului Moldovan sigur nu 

dânsul, dânsul nu are nici o vină, doar că nu s-au dus la îndeplinire cel puţin două hotărâri de 

consiliu local, una cu statuia lui Sütő Andras care e votată demult şi nu s-a dus la îndeplinire, 

semn că Primarul desconsideră Consiliul Local şi nu pune în aplicare Hotărârile Consiliului 

Local, dacă ăsta este abuz în serviciu rămâne de văzut şi a doua, cu strada Margaretelor este 

proiectul colegului nostru Tatar Lehel, votat de Consiliul Local prin care trebuia să înceapă acolo 

demersuri şi acolo sunt mai multe case care  sunt de patrimoniu istoric care trebuiau 

recondiţionate şi trebuiau începute anumite lucrări acolo, ceea ce nu s-a întâmplat, aşa că având 

în vedere de la ce se realocă sumele eu nu o să pot fi de acord cu aceste amendamente 

Dl. viceprimar Papuc: - am înţeles, domnul consilier Peti vă rog. 

Dl. consilier Peti: - mulţumesc domnule Bălaş sunt nevoit atunci să traduc şi în limba 

română şi o să spun foarte pe scurt, mă bucur că s-au realizat cele două patinoare, mă bucur şi  

felicit pe această cale executivul primăriei, noi suntem de acord şi cu argumentele care au stat la 

baza alegerii locaţiilor acestea, trebuie să vă reamintesc că la începutul anului bugetar nu s-au 

prevăzut sumele respective, noi toţi, consilierii locali  am susţinut această nevoie şi necesitate şi 

am alocat suplimentar aceste fonduri, mă bucur că s-au realizat, în al doilea rând mă bucur şi 

pentru argumentele pe care le-au folosit în alegerea locaţiilor, respectiv accesibilitatea şi valoarea 

simbolică a acestor locaţii, dar sper ca pentru viitor cel puţin să trateze cu aceeaşi ordin de 

valoare şi cu aceleaşi criterii orice altă solicitare, de exemplu Vâltoarea târgumureşeană. 

Mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc: - domnul Bakos procedural. 

Dl. consilier Bakos: - de fiecare dată i-au cuvântul în asemenea situaţii, vreau să urez 

şi eu bun venit la evenimentul de campanie electorală organizată de Primărie însă cu caracter 

săptămânal, şedinţa asta cred că altceva nu este şi probabil când vom intra în discuţii acest lucru 

va reieşi, în schimb eu procedural aş vrea să zic că şedinţele de consiliu local conform 

regulamentului se ţin de la ora 14:00, deci colegii care lipsesc probabil că lipsesc pentru că nu 

sunt toţi şomeri, mai au şi loc de muncă şi în mod normal şedinţele se ţin de la ora 14:00 şi joi. 

Azi este joi probabil şi eu am ajuns cu întârziere şi colegul meu Magyary am înţeles, probabil 

sunt şi alţii, nu ştiu care este logica convocării acestor şedinţe la ore aleatorii, dacă va fi cazul să 

ţinem şi la ora 03:00 dimineaţa nu e nici o problemă, dar să ştim dinainte. Deci, o fi de îndată, nu 
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vreau să intru în detalii de ce este nevoie de îndată, pentru că dacă era o situaţie de criză domnul 

Prefect putea să rezolve situaţia, dacă este situaţie de criză putea să rezolve domnul Primar, nu 

este o situaţie de criză, este o situaţie în care haideţi să discutăm pe marginea unor sume şi să 

împărţim nişte palme că avem timp şi să participăm la evenimente, e frumos, participăm că ăsta 

este rostul nostru, este partea noastră, dar ca şi procedură vă rog, haideţi să ne ţinem de, nu cred 

că se rezolvă în două zile sau în două ore, nu cred că este vreo diferenţă în două ore şi nu cred că 

tema pentru care ne-am adunat se rezolvă prin hotărâre de consiliu local. Dacă este situaţie gravă, 

domnul Primar să-şi îndeplinească mandatul pe care îl are şi atribuţiile pe care le are şi să 

rezolve, începem o procedură de achiziţii acum? Nu vreau să intru în tema discuţiei că poate au 

alţii şi n-o să zic în maghiară că oricum mă adresez executivului primăriei. 

Dl. viceprimar Papuc: - da, domnul consilier Bakos, aşa este, dar ştiţi cum e dacă e de 

îndată putea să ne convoace aseară la opt, deci nu contează. 

Dl. consilier Bakos: - vorba domnului Bălaş de săptămâna trecută, că nu e nici 

revoluţie nici nu ştiu ce, deci de îndată s-a comunicat că a devenit o modă nouă să găsim pretexte 

să discutăm pe marginea bugetului. O să ne preocupăm în comisii de bugetul pe 2020. 

Dl. viceprimar Papuc: -  am înţeles. Da, bun, haideţi să votăm şi ordinea de zi, un 

singur punct, la vot vă rog. 

Cine este pentru? – 14 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abţine? – 

Ordinea de zi a fost aprobată cu 14 voturi pentru. 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al U.A.T. Municipiului Târgu 

Mureş pe anul 2019: 

Dl. viceprimar Papuc: - 14 voturi pentru, mulţumesc. Bun, acum discutăm pe varianta 

iniţială pentru că nu avem altă variantă, vă supun la vot varianta iniţială şi după aceea discutăm  

dacă, de amendamente sau nu, cele care s-au citit în şedinţă acum. Deci discutăm de varianta 

iniţială. Nu s-a înţeles? Anulaţi vă rog procedura de vot. Domnul Bălaş şi domnul Csiki după 

aceea. Domnul Csiki atunci. Da, acum ne certăm care ia cuvântul, care vă dau eu ia cuvântul. 

Dl. consilier Bălaş: - vorbesc eu, poate o să depăşesc două minute dar asta-i treaba, nu 

avem ce să facem pentru că se întâmplă lucruri destul de interesante în ultima vreme, hai să vă 

citesc cum începe un comunicat al Primăriei. Nu ştiu cine se ocupă de comunicare în Primărie 

dar trebuie să aibă grijă cu ce expresii foloseşte. Auziţi aici: „Nebunia atinge cote inimaginabile. 

Prin gestul lor, acela de a refuza alocarea de fonduri pentru unităţile de învăţământ, consilierii 

locali U.D.M.R. + P.O.L. + P.S.D., dau dovadă nu doar de răutate ci şi de incompetenţă, adică, 

angajaţii primăriei, comunicatul este semnat de Direcţia Relaţii Interne şi Internaţionale şi de 

Direcţia Şcoli. Nişte funcţionari publici, care prin statutul lor au interzis să facă politică ne face 

pe noi nebuni? Unde am ajuns? Unde trăim? Că pe conturi private de facebook, fiecare poate să 

scrie ceva sau ce vrea sunt de acord, dar aici se depăşeşte nu numai limita de bun simţ ci şi 

conduita funcţionarului public care nu poate să certe sub nici o formă consilierii locali, care sunt 

aleşi ai comunităţii, asta trebuie să înţeleagă. A devenit o modă ca liderii administraţiei publice 

locale şi conducerea primăriei, această gaşcă zurlii a administraţiei, care a făcut exact atâtea 

reforme ca şi gaşca zurlii, această gaşcă zurlii începe să trimită scrisori peste scrisori şi ne 

jigneşte permanent, mereu deciziile pe care noi le luăm aici ca şi reprezentanţi ai comunităţii. 

Trimite primarul Florea ieri comunicate la unităţile de învăţământ să se plângă că pentru că am 

făcut eu un amendament nu se mai ţine Ziua pedagogului, profesorii nu vor mai putea mânca 

ceafă de porc şi nu vor mai putea bea vin pe gratis. Ne face pe noi troacă de porci, nu mai are 

bani în buget să facă chefuri şi chermeze când aceşti bani au fost daţi pentru material didactic în 

gimnazii şi grădiniţe. Deci aceşti bani pentru care el vrea să facă chef cu profesorii au ajuns tot la 

şcoli, acolo unde trebuie pentru că în centrul sistemului educaţional sunt elevii nu profesorii şi cu 

atât mai puţin chefurile profesorilor. Asta e nebunia noastră, înţelegeţi? Că am dat material 

didactic la şcoli suntem catalogaţi drept nebuni. Nimeni în comisii la şedinţa precedentă de 

rectificare nu a venit că centralele termice sunt în pericol, dacă Direcţia Şcoli venea acum la 
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rectificare că 7 centrale nu încălzesc 7 şcoli, nu exista un consilier local să nu aloce aceşti bani în 

comisii, nu exista aşa ceva, ori, aşa cum eu de fapt am bănuit iniţial, centralele astea termice s-au 

stricat după şedinţa noastră de joia trecută, adică în weekend şi luni, ori noi, problema noastră, a 

consilierilor locali nu este nici să facem revizii la centrale termice, nici să ştim care centrale 

termice expiră sau nu mai dau randament. Ca dovadă că astăzi sesizând problema, ne-am 

prezentat cu toţii la şedinţa de îndată, suntem 14 şi eu personal voi vota pentru această rectificare 

să rezolvăm problema. Ceea ce este deranjant este că ni s-a pus nouă în cârcă şi votului nostru, 

votul nostru a fost criticat cum că centralele astea s-au stricat pentru că noi am fi de vină, ori noi 

nu suntem de vină dacă se strică centrale termice în şcoli. Ţin să atrag atenţia că la un comunicat 

asemănător din partea  găştii zurlii care conduce Primăria Târgu Mureş, vom reacţiona în instanţă 

pentru că nu se mai poate ca toţi consilierii locali să fie făcuţi troacă de porci pentru votul pe care 

îl dau ei în consiliul local să fim făcuţi nebuni, pentru că s-au stricat centralele termice în şcoli de 

care nu noi suntem responsabili. 

Dl. viceprimar Papuc: - da, domnul consilier Bălaş, nici eu nu mă consider nebun 

chiar dacă colegii din Primărie mă consideră nebun şi nici colegii mei de la P.S.D. nu sunt 

nebuni, că nu suntem nebuni. Dar i-aţi uitat pe cei de la ALDE şi PNL care au votat împreună cu 

noi rectificările toate şi unde nu s-au pus bani, deci s-au votat toate rectificările aţi uitat, poate din 

întâmplare, dar să ştiţi că în numele colegilor vorbesc acum care mi-au solicitat să le transmit 

chiar dacă dumneavoastră credeţi că ei sunt nebuni şi incompetenţi, să ştiţi că nu sunt, fiecare îşi 

face treaba, tocmai sunt la locul de muncă şi fiecare îşi face treaba pentru care este plătit, nimeni 

nu e sclavul nimănui şi nimeni nu este subordonat nimănui, ci Consiliul Local hotărăşte în 

plenitudine, este o instituţie ca şi executivul, deci trebuie să ne respectăm ca atare, atâta timp cât 

consilierii P.S.D. n-au făcut nici pe directorul de la Direcţia Şcoli, nici pe directorul de la Direcţia 

Relaţii Internaţionale nebun sau în vreun fel, atunci cum îşi permite cineva să-i facă pe colegii 

mei nebuni? Acesta este mesajul pe care îl transmit în numele colegilor mei şi s-a ajuns să ştiţi 

prea departe pentru că dacă ştiţi foarte bine aşa ar trebui să fac şi eu scandal şi să nu votez nimic 

pentru că nu s-au pus bani şi toate amendamentele pe care le-a făcut Sebi Pui, de exemplu, şi le-a 

asumat şi nu s-a făcut nimic. Domnul Lobonţ, mă ascultaţi? Cabinetele medicale, cabinetele 

stomatologice le-aţi uitat, nu? Le-aţi uitat! Nu le-aţi făcut, le-aţi dat aşa, aveţi contract semnat, nu 

v-a interesat! Asta e discuţia şi acum să mă faceţi pe mine nebun şi pe colegii mei nebuni mi se 

pare deja prea mult şi e o atitudine nedemnă faţă de omul pe care îl cunosc eu ca fiind Horaţiu 

Lobonţ, nu ştiu ce l-a apucat, pe bune, nu ştiu, pentru că nu sunteţi aşa şi ar trebui să vă cereţi 

scuze faţă de toţi oamenii ăştia care vin aici, doar pentru remarca asta, doar pentru remarca asta 

care este mai mult decât deplasată, în rest poate că aveţi dreptate, poate că nu aveţi dreptate actele 

vorbesc, dar remarcile personale să ştiţi în codul bunelor maniere nu  sunt politicoase. Bun, 

domnul Vajda, vă rog. 

Dl. consilier Vajda: - bună ziua, o dată româneşte şi ungureşte o să vorbesc, nici o 

problemă. Sunt membru în Consiliul de Administraţie la Şcoala Gimnazială Liviu Rebreanu când 

s-a ivit scandalul cu cazanele m-am repezit acolo pentru că mă simt responsabil să văd care e 

problema şi de acolo am primit două hârtii oficiale prin care şcoala în 2017 noiembrie 8 a 

solicitat schimbarea cazanelor, 2017 domnul Lobonţ. O altă solicitare revenire, tot 2017 

noiembrie 28, în doi ani nu s-a găsit finanţare, domnul Lobonţ? Înseamnă că dumneavoastră nu 

vă faceţi treaba, da? Şi ne azvârliţi la noi, atacaţi Consiliul Local, Consiliul Local este de vină? 

Nu vă supăraţi, daţi-vă demisia domnul Lobonţ, nu vă faceţi treaba! Nu vă faceţi treaba, ne-aţi 

făcut zurlii burlii când am sesizat problemele wc-urilor, n-am nici un copil acolo, n-am nimic 

acolo, îmi pasă de copii, îmi pasă de oraşul acesta. Domnul Lobonţ, ce faceţi dumneavoastră? Vă 

bateţi joc de noi? Ce este aici? Nu există dialog în Primărie, domnul Lobonţ, de ce n-aţi venit în 

comisie? Cu tot respectul faţă de domnul Moldovan pe care îl stimez. Putea fi acel amendament 

băgat în comisie, veniţi, insistaţi, domnule e o problemă cu cazanele, de ce nu se face? Vă cer 

pentru reparaţii 10 mii de lei pentru şcoala Avram Iancu şi nu daţi, nu sunt bani? Îi trimiteţi la 

doamna Năznean? Doamna Năznean mă trimite înapoi la dumneavoastră? În loc să rezolvaţi o 

problemă a unei şcoli? Unde umblă copii români, maghiari sau ce o fi ei? Domnul Lobonţ, nu vă 

supăraţi! Deci e obrăznicie, nu vă supăraţi! Nu aşa se fac treburile, am venit cu bun simţ în 
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Primărie să fac ceva pentru oraş, nu aşa se face domnilor, nu vă supăraţi! Pot să spun şi în limba 

maghiară?  

Dl. viceprimar Papuc: - da, domnul Lobonţ, haideţi, vă rog replică. 

Dl. Lobonţ Horaţiu: - cât de scurt o să pot o să fiu. 

Dl. viceprimar Papuc: - nu pe scurt, vă rog să explicaţi, nu pe scurt că nu mă grăbesc 

niciunde, stau până seara aici, ca să explicaţi să vedem care-i situaţia şi care-i adevărul că de 

aceea suntem aici. 

Dl. Lobonţ Horaţiu: - deci în primul rând vreau să vă mulţumesc că aţi venit, în al 

doilea rând, partea de centrale, o să încep cu centralele. Sumele au fost solicitate de la începutul 

bugetului, deci pe bugetul din anul 2019 am avut sume şi cu credit de angajament. După aceea mi 

s-a tăiat creditul de angajament, mi s-au tăiat sumele, iar aici există 7 adrese prin care am solicitat 

să se includă în buget achiziţia de centrale, referitor la, acum un pic vă contraziceţi cu domnul 

Bălaş, vedeţi din 2017 adrese, am şi din 2018, şi din 2019, deci achiziţia noi am vrut să o facem. 

Ultima oară ţin minte că domnul Moldovan a luat cuvântul, a avut un amendament la rectificarea 

bugetară, este exact ceea ce mi s-a refuzat, acum, repet, nu ştiu în care comisie, dar putem vedea, 

noi am, pe masa dumneavoastră şi în solicitarea bugetară aţi avut achiziţie centrale termice, la 

fiecare rectificare bugetară, inclusiv la început de an a fost achiziţie de centrale termice. Anul 

trecut, domnul Vajda, acum o să vă răspund dumneavoastră, anul trecut am montat un cazan de 

125 kw la Liviu Rebreanu, suma fiind mică pentru ce-a fost anul trecut, a trebuit să mai rezolvăm 

şi în alte părţi, am avut şi la Liceul Agricol montat cazan, am avut la zoo montat cazan, am avut 

la adăpostul de câini montat cazan, nu ştiu, mie puteţi să-mi reproşaţi ce vreţi, în numele lui 

Lobonţ, nu puteţi să reproşaţi colegilor mei care chiar şi-au făcut treaba. O să răspund şi 

domnului Bălaş, vă răspund şi dumneavoastră domnule viceprimar referitor la cabinetele 

medicale. Domnul Bălaş, centralele nu s-au defectat într-o zi, încă o dată, repet, noi am solicitat 

de 7 ori sumele, nu ştiu, vorbim în comisii, vorbim în comisii una, după aceea nu veniţi la vot, nu 

am să vă cert, nu vă cert pe dumneavoastră, dumneavoastră în principiu nu aţi votat domnul 

Bălaş, nu ştiu de ce e atâta circ, nu votaţi, dumneavoastră n-aţi votat, astăzi aţi promis că votaţi, 

da am înţeles, mulţumesc pentru că aţi venit, dumneavoastră nu aţi votat până acum. Nu vă cert, 

bun, ca funcţionar public, noi ca funcţionari publici suntem făcuţi în toate felurile, din toate 

părţile suntem loviţi, efectiv din toate părţile suntem loviţi, până la urmă nu suntem angajaţi aici 

ca să fim prieteni cu cineva, suntem angajaţi să ne facem treaba. V-am explicat şi ieri 25 de mii 

de copii sunt în oraşul acesta, pentru ei v-am chemat, 3 mii astăzi sunt în pericol, ca să vă explic 

tehnic şi să fiu foarte scurt, dacă temperaturile scad sub -10 grade, şcolile pe care vi le-am înşirat 

aici în referatul de rectificare, vor trebui închise, deci asta mi-o asum şi asta v-o spun. Vinovat 

dacă vreţi sunt eu, vinovaţi suntem noi împreună, vinovaţi suntem pentru că nu avem buget 

astăzi, deci haideţi să privim altfel lucrurile. Domnule viceprimar, vă răspund cu cabinetele, 

există în solicitările de rectificare, la începutul anului în buget au fost alocate sumele pentru acele 

cabinete stomatologice împărţite în două. Anul 2019 am avut, dacă reţin bine 200 mii lei iar pe 

2020 am avut 400 mii lei. Am solicitat să fie puse pe credit bugetar nu pe credit de angajament, 

nu eu decid, dumneavoastră. Avem contractul semnat, este valabil până în luna februarie. Ce să 

plătim? Noi ceea ce am achiziţionat pe anul 2019, nu, anul acesta au fost cumpărate, anul acesta 

au cumpărate, da şi anul acesta au fost cumpărate de 200 mii lei, mai departe ce să fac? Nu, deci 

asta era ideea, până la urmă trebuie să înţelegem că centralele se defectează, sunt maşinării, se 

defectează, randamentul lor nu mai este, am să solicit şi pe bugetul  de anul 2020 sume aferente. 

Vă mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc: - mulţumim, domnul Lobonţ. Bun, doamna director economic, 

vă rog să luaţi aminte de ce se întâmplă astăzi şi în bugetul de anul viitor, tot ce cere domnul 

director să puneţi, pentru că nu mai vrem să avem situaţii de genul acesta în care 3000 de copii 

sunt în pericol, pe bune, sunt în pericol 3000 de copii? Suntem într-o situaţie de calamitate, alţii 

au cutremure domnule, sunt în pericol 3000 de copii? Voi ştiţi că în alte oraşe, alte ţări când e 

temperatura prea scăzută nu mai merg copiii la şcoală, deloc, că sunt zăpezi pe drum, aici copiii 

sunt în pericol? Iminent? Să ştiţi, cuvintele în limba română e polisemantică, cuvintele înseamnă 

multe. Deci vă rog să aveţi un pic de grijă la comunicare, să vă înveţe domnul Blaga cum să 
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comunicaţi mai bine, domnul Blaga este jurnalist de profesie, ştie cum să comunice. Nu mai 

comunicăm aşa hazardat, speriind lumea, că poţi să interpretezi şi altfel, acesta nu mai este un 

anunţ public, aceasta este calamitatea naţiunii se întâmplă azi în Târgu Mureş 3000 de copii sunt 

în pericol, domnule, pericol, înseamnă că păţesc ceva, păi ce păţesc? Directorii ce fac, domnul 

Lobonţ? Ce fac? Nu fac nimic. Păi, şi daţi vina pe noi? Păi directorul ăla trebuia să stea la 

dumneavoastră la uşă în fiecare zi, să vă zică, am probleme, am probleme. Nu dumneavoastră 

trebuie să verificaţi treburile astea, verifică directorii. Ce fac directorii? Nimic. Stau. Stau asta 

fac. Asta se pare, la mine în ogradă când se strică ceva trebuie să ştiu, eu ştiu primul, nu trebuie 

să ştie Direcţia Şcoli, trebuie să ştie directorul care merge acolo şi are atribuţii. Ştiţi foarte bine 

că am mai avut discuţia astea, deci pe director trebuia să daţi vina, nu pe consiliu, pentru că el 

este managerul, el răspunde, el are în administrare tot ce este într-o unitate de învăţământ, de 

aceea are contract de management şi aici avem un director, n-am bani, îţi cer pentru situaţii de 

urgenţă, nu Direcţia Şcoli trebuie să ştie toate centralele unde sunt, nu aşa-i normal, să-l trageţi 

de urechi pe director sau directoare ce o fi acolo, asta trebuia să faceţi, nu să daţi vina pe oamenii 

aceştia, pe mine. Nu sunt, nu sunt, dar sunt nişte iresponsabili, au în administrare unităţile? Le 

au? Şi atunci despre ce vorbim? Pe lege, pe lege vorbim, că sunt în administrarea lor, ei răspund 

de ce se întâmplă acolo şi de tot, nu dumneavoastră veniţi cu oalele sparte pe care să le plasaţi 

mai departe în alte părţi. Trebuia să-l trageţi de urechi, să cereţi demisia directorului de acolo, 

asta trebuia să faceţi, pentru că el este de vină pentru ce se întâmplă la el în ogradă, că de aia are 

în administrare unitatea de învăţământ, de aia are în administrare toate bunurile ce sunt acolo, 

asta trebuia să faceţi, adică nu se poate ca un director să nu ştie că i s-a stricat centrala sau că nu-i 

merge centrala, trebuie să vină Lobonţ de la şcoli ca să vadă? Nu-i normal, nu-i normal, dar nu-i 

normal ! Asta zic, deci asta trebuia să faceţi, să mergeţi la Inspectorat, să-i cereţi demisia, să 

faceţi conferinţă de presă: cer demisia directorului pentru că este un iresponsabil şi copiii stau în 

frig şi sunt în pericol. Nu Consiliul Local pentru că n-a votat ceva bani virtuali care se vor cheltui 

anul viitor sau nu mai ştiu ce, hai să fim serioşi, ştim cu toţii cum funcţionează bugetul. Bun, 

domnul Moldovan, vă rog. 

Dl. consilier Moldovan: - domnule viceprimar, pentru o corectă informare, chiar mă 

văd nevoit, cu permisiunea dumneavoastră şi cu respectul vizavi de dumneavoastră şi de colegii 

mei, să fac o mică rectificare. Să ştiţi că în Consiliul Local nu există fracţiunea A.L.D.E. aşa cum 

aţi menţionat dumneavoastră în care aţi specificat P.N.L. - A.L.D.E., să ştiţi că P.N.L. A.L.D.E. 

nu a votat rectificarea bugetară, decât cei patru consilieri P.N.L. care se află în Consiliul Local în 

baza unei hotărâri judecătoreşti, pe deplin întemeiat. În altă ordine de idei, este adevărat, noi cei 

patru consilieri locali P.N.L. în contextul în care, P.N.L. ştim  şi-a asumat doar un singur 

consilier, dar este cu totul altceva, dacă instanţa judecătorească a decis că ei nu ne vor, noi îi 

vrem, este cu totul altceva, vroiam să spun că rectificarea bugetară într-adevăr am votat-o, în 

contextul în care a fost tăiată la limită, era un context în care poate dacă noi nu am fi votat 

această rectificare poate nu ar fi trecut. Noi am văzut lucrurile că deşi am spus la momentul 

respectiv că este o rectificare care a fost diminuată la toate capitolele, noi totuşi o votăm. În altă 

ordine de idei, eu nu ţin partea Direcţiei Şcoli, cu atât mai puţin a domnului director Lobonţ, în 

contextul în care sunt membru în Consiliul de Administraţie la Şcoala Gimnazială George 

Coşbuc, cunosc despre aceste probleme care au fost ridicate în Consiliul director privind, mă rog, 

centralele care deservesc acest gimnaziu şi ca atare am avut o discuţie vizavi cu domnul director 

Lobonţ, nu numai de Şcoala Gimnazială George Coşbuc ci şi de celelalte, care dânsul mi-a 

prezentat situaţia reală. În altă ordine de idei, ştiu şi ştim cu toţii că dânsul de fiecare dată a venit 

în comisii, am discutat dar nu s-a concretizat nici o alocare de sume. În atare condiţii, suma de 

155 mii lei pe care eu am propus-o ca amendament la şedinţa de data trecută era într-adevăr o 

îndatorare prin credit de angajament, dar era o soluţie de urgenţă care ar fi ajutat respectivele 

şcoli şi grădiniţe, astfel încât să trecem iarna cu bine. Vă mulţumesc foarte mult. 

Dl. viceprimar Papuc: - da, nu era vorba despre altceva, nu era vorba că nu se votează 

rectificarea bugetară, nu era vorba că nu se votează, noi am votat toate rectificările şi toate 

bugetele ale municipiului, n-a fost dată să nu votăm, asta ştiţi foarte bine, împreună am votat de 

fiecare dată, deci nu ni se poate pune în cârcă nouă a PSD-ului că n-am votat ceva, am votat 
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mereu toate bugetele şi toate rectificările pentru că am considerat că aşa este bine pentru oraş, să 

votăm, asta s-a întâmplat. Ce a venit în şedinţă şi în mape este cu totul altceva, deci nu ni se 

poate pune în cârcă nouă, da, că P.O.L.- ul n-a mai votat în coace în colo, da de acord, dar noi 

care am votat de când sunt eu consilier aici din 2016 am votat tot pentru că am considerat că aşa 

e normal, să nu subfinanţăm şi să ajutăm toate proiectele şi să susţinem toate proiectele care sunt 

bune pentru cetăţeni, spuneţi acum că n-am pus 155 mii la nişte centrale termice? Care le-am 

susţinut mereu în toate şedinţele de comisii, nu se pune problema că nu se votează aşa ceva, se 

votează, că asta trebuie votată, trebuia votată din timp, trebuia votată de mai demult, trebuia 

făcută procedura din 2017 de când e problema, deci ţineţi minte acordul cadru pe care l-am 

propus eu aici din scaunul celălalt în 2017 cu  20 milioane la reparaţii, cu 5 milioane la mobilier 

la şcoli, 30 milioane am propus atunci, 30 milioane, acum să ne cramponăm în 155 mii, sigur nu 

o să ne cramponăm şi o să le votăm, nu despre asta e vorba, e vorba despre un principiu aici, care 

principiu din păcate nu se respectă. Să ajungem în luna decembrie să constatăm că nu merge o 

centrală pe care trebuia să o verificăm în august, iulie, să dăm drumul să verificăm, aşa face un 

om normal, toată lumea îşi verifică sistemele din timp şi asta v-am zis, e vina directorului, trebuie 

să daţi cu biciul în el, să mergeţi peste el şi să-i spuneţi eşti un incompetent, iresponsabil, din 

cauza ta nu merge, nu din cauza lui Lobonţ sau din cauza consiliului, pentru că este un 

iresponsabil, asta e, îşi bate joc el de copiii pe care îi are în grijă, că asta înseamnă, nu se poate 

aşa ceva! Să vă ceară bani să stea la dumneavoastră la uşa, v-am zis, până îi primeşte, să vină la 

noi, să vină la domnul Csiki care este şi el director de şcoală, la domnul Csiki de ce nu se 

întâmplă aşa ceva? Păi vedeţi? De asta nu se întâmplă pentru că are grijă, unii care nu au grijă vin 

şi plâng la Lobonţ şi Lobonţ vine şi plânge la Consiliu şi Consiliul zice că Lobonţ nu vrea sau 

Consiliul nu vrea şi dăm vina unii pe alţii, în loc să ne uităm la adevăratul vinovat care este 

directorul de şcoală. Domnul Csiki. 

Dl. consilier Csiki: - stimate domnule preşedinte, stimaţi colegi, am o mică supărare, 

că încă nu s-a rezolvat pe facebook traducerea simultană şi eu vreau să trimit acest mesaj atât 

cetăţenilor de etnie maghiară cât şi cea română de acea o să fiu nevoit să vorbesc în limba 

română, numai în limba română nu o să mai traduc. Câteva aspecte: domnule Horaţiu Lobonţ ştiţi 

foarte bine că vă respect, avem o relaţie cât de cât, mă bucură faptul că vă luptaţi pentru şcoli dar 

spuneţi foarte mult neadevăr. În primul rând fac câteva precizări, mai înainte aţi zis că vinovaţi 

suntem toţi împreună pentru ceea ce se întâmplă, s-a întâmplat cu şcolile, dar atunci în conferinţa 

de presă de ce aţi atacat numai consilierii dacă mai înainte aţi afirmat acest lucru? Doi la mână la 

ultimele comisii, ultima comisie ştiţi foarte bine toate realocările care aţi adus la şcoli vi s-au 

aprobat, ba da, toate realocările care aţi adus în comisie sau aprobat. Am făcut referire 

amendamentul, ultimul amendament din ultima comisie nu s-a realizat pentru că nu s-au 

identificat banii, bun. Acuma haideţi să trecem direct pe cifre, stimate domnule Horaţiu Lobonţ 

cât aţi avut execuţia în 2018 la Direcţia şcoli? Vă spun eu că am datele scrise să nu mai 

trebuiască să răspundeţi, 27 de milioane 610 mii, în 23 aprilie bugetul anual s-a aprobat 32 de 

milioane 315 mii, deci am alocat 5 milioane în plus faţă de execuţia de anul trecut iar ceea ce 

faceţi dumneavoastră cu atâtea adrese la rectificări, nu stimate domnule director, astea trebuie să 

le introduceţi în timpul anului în bugetul anual, pentru că ştiţi foarte bine încă în România mai 

sunt 4 anotimpuri sau cel puţin există şi vară, există şi iarnă şi iarna nu e ca vara. După aceea 

trecem mai departe, deci în aprilie, cum v-am amintit, am alocat cu 5 milioane de lei în plus faţă 

de execuţia din 2018, în 1 august la o altă rectificare v-am alocat 2.291 de mii, deci aproape 3 

milioane în plus, în 4 septembrie s-au alocat încă 1400 de mii în plus, în 29 octombrie s-au alocat 

1695 de mii, 1700 de mii, iar în 28 noiembrie încă 999 de milioane încă un milion de lei. Astea 

dacă le adunăm, faţă de execuţia de anul trecut v-am alocat 12 milioane dar faţă de aprilie 

bugetul anual v-am alocat în plus la rectificări 7 milioane de lei, totuşi sunt nişte sume şi cred că 

am contribuit foarte mulţi consilieri  ca şcolile să nu le lăsăm şi să facem eforturi în care să vă 

punem sume suficiente pentru şcoli. Dar vă mai dau şi o  altă cifră, în 28 noiembrie am aprobat în 

total un buget de 39 de milioane 398 de mii de lei aproape 40 de milioane, în 21 noiembrie ştiţi 

cât aţi avut execuţie, domnul Horaţiu, la şcoli? 20 de milioane atâta aţi plătit pentru reparaţii, 

pentru şcoli, pentru deschideri de credite, pentru utilităţi, deci încă sunt în aer 19 milioane. 
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Stimaţi colegi deci din 39 de milioane îs plătite în 21 noiembrie repet nu la ora actuală că nu am 

date, în 21 noiembrie au fost plătite 20 milioane 900 de mii de lei, deci un minus de aproape 19 

de milioane 18 milioane şi ceva. Deci vă rog frumos a avut dreptate domnul consilier Bakos 

colegul meu, că acestea sunt numai aberaţii şi campanie electorală cu presa şi cu minciuni ce 

scoateţi, eu nici nu citesc pentru că nu mă interesează, pe mine mă interesează să putem rezolva 

aceste situaţii de asta mă aflu aici şi astăzi doar cu rugămintea când o să votăm bugetul, eu o să 

închid microfonul pentru că se aprobă bani pentru şcoli şi fiind director la unitate şcolară nu îmi 

permit să, de aia mă bucură faptul că suntem mai mulţi în sală decât 12, vă mulţumesc. 

Dl.  Lobonţ Horaţiu:- am fost nominalizat şi ţin să răspund dar promit că mai mult de 

1 minut,1 minut jumătate nu am să .. Domnul consilier, nu sunt banii dumneavoastră nu ne-aţi 

alocat, aţi alocat din banii oraşului, cu tot respectul faţă de fiecare consilier în parte, am o relaţie 

foarte bună inclusiv cu dumneavoastră pentru că colaborăm şi pe plan profesional şi ne ştim de 

atâţia ani de zile. Nu mi-aţi alocat, mie nu, eu la mama nu îi duc nimic, eu duc la 25 de mii de 

copii gândiţi-vă din start la 25 de mii de copii şi dumneavoastră aveţi 2 copii să vă trăiască, 

fiecare consilier de aicea cred că are o familie, gândiţi-vă în primul rând la ei. În al doilea rând, 

execuţia bugetară pentru mine sunt nişte cifre, cifre pe care dumneavoastră în 2018 ne-aţi alocat 

nişte bugete, bugete pe care noi le-am pus în aplicare împreună v-am mai spus cuvintele acestea, 

m-am adresat chiar dumneavoastră şi acum mă adresez de fapt mă adresez tuturor, împreună am 

decis să renovăm şcolile, m-aţi lăsat exact cum spunea domnul consilier Vajda în momentul 

acesta la Liviu Rebreanu o baie este începută nefinalizată, vă spun eu de 4 luni de zile, de ce? 

Zero lei, zero lei sunt alocaţi pentru .. nu mai avem bani de luni de zile la astea. La centrale am 

pus bani, domnul, Csiki verificaţi şi în ultimul rând ca să şi termin am zis că nu vă ţin mult, 

Lobonţ Horaţiu nu face campanie electorală pentru că nu va candida niciodată pe plan politic, are 

o viaţă privată şi şi-o respectă mai mult. Mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc:- însemnă că noi ăştia care am candidat, domnule L:obonţ, nu 

respectăm viaţa privată, sunteţi distractiv. Haideţi domnul Csiki, vorbeşte domnul Papai, bine 

domnul Csiki, bine. 

Dl. consilier Csiki: - îmi cer scuze dacă m-am exprimat greşit, clar că nu eu aloc şi eu 

vorbeam în numele comisiei de buget şi în numele consilierilor dacă am făcut dezacorduri 

gramaticale îmi cer mii de scuze. Doi la mână, stimate domnule Director eu am făcut referire faţă  

de anii precedenţi că în fiecare an vă alocăm comisia sau aprobăm sume mai mari decât anii 

precedenţi, dar atunci nu pot să nu întreb că din sumele astea nu s-au rezolvat cazane şi băi, dar 

Liceul de chimie e pus la punct? Am înţeles, că mă gândesc că e important prima dată să se facă 

şcolile unde şi este activitate sau unde umblă copiii, nu unde îi pus un lacăt sau eventual alte 

lucruri, vă mulţumesc.   

Dl. viceprimar Papuc:- domnul Papai, vă rog. 

Dl. consilier Papai:- eu tot nu am vrut să vorbesc dar trebuie, deci domnul Lobonţ, o 

să mă acuzaţi iarăşi că eu nu am votat şi nu prea am dreptul să intervin, dar vreau să vă spun, 

vreau să vă rog nu vă jucaţi cu memoria mea, deci în nici o comisie de buget nu aţi adus o 

asemenea hârtie în care să spuneţi: am nevoie de trei cazane la Liviu Rebreanu, două cazane la 

grădiniţa respectivă, nu dumneavoastră aveţi un buget pentru contract cadru, reparaţii termice şi 

nu ştiu ce de 2 milioane jumătate, dar veniţi cu chestii concrete şi nimeni nu o să refuze, aşa 2 

milioane jumătate mă scuzaţi sunt jumătate de milion de euro, fără nici o justificare, deci nu vă 

miraţi că vi s-au tăiat banii. Vreau să îi mulţumesc domnului Bakos şi domnului Magyary că au 

venit, că atunci suntem destui şi nu trebuie să fac rabat de la principiile mele deci eu o să închid 

microfonul la vot mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc:- sper să nu mai închidă nimeni microfonul că nu mai dăm bani 

la şcoli şi numai reparăm cazanele şi o să fie în pericol 3 mii de copii, haideţi domnul Bălaş. 

Dl. consilier Bălaş:- am şi eu câteva consideraţii, mai întâi o să mă refer la ce aţi spus 

dumneavoastră domnul Papuc, domnul Papuc o să mă refer la ce aţi spus dumneavoastră cât că 

probabil luat de val aţi spus că directorii trebuie să facă sluj la biroul în faţa uşii domnului 

Lobonţ. Eu cred că directorii nu trebuie să facă sluj, ci să avem o colaborare corectă, onestă cu ei, 

şcolile au şi administratori care probabil ei ar trebuii să verifice cum stau cazanele că directorii au 
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şi alte treburi şi din păcate mulţi directori sunt buni profesori dar proşti manageri, aicea e o altă 

problemă, nu mai discutăm pe marginea asta. În ce priveşte afirmaţiile domnului Lobonţ, tocmai 

înainte am zis un funcţionar public nu prea are căderea să judece un vot al unui consilier local 

ales al comunităţii pe listele unui partid politic. Dacă eu mi-am închis microfonul când s-a votat 

bugetul sau mi-am închis aparatul, mi l-am închis pentru că bugetul încălca principiile mele, noi 

niciodată nu vom vota un buget care conţine concerte gratuite de 8 milioane de lei, cluburi 

sportive ale statului şi aşa mai departe, dar nu cred că are un director căderea să mă critice pe 

mine cum am votat, tocmai asta spusesem şi domnul Lobonţ a confirmat că asta e mentalitatea 

funcţionarilor publici din Primăria Târgu Mureş.  

În altă ordine de idei am zis eu în şedinţa trecută că dacă în mandatul acesta există o 

mare realizare este acea că toată lumea inclusiv aici angajaţii primăriei au conlucrat pentru a se 

rezolva o dată problema transportului comun, şi am votat aici hotărâri de Consiliu local se vor lua 

130 de autobuze şi aşa mai departe, o altă mare realizare a acestui mandat a fost că atunci când 

aceşti consilieri răi, ştiţi că asta mă supără pe mine, că prin comunicatele astea se creează falsa 

impresie cum că noi nu am vrea să susţinem educaţia, păi consilierii ăştia răi de la toate partidele 

astea, sub influenţa POL-ului sau sub influenţa personală, au majorat bugetul la educaţie cu sută 

la sută, adică atunci când am venit noi în Consiliul local la Târgu Mureş bugetul la şcoli era 18 

milioane de lei, da, acum este 40 de milioane de lei şi 42 de milioane credit de angajament şi ne 

spune nouă primăria că noi nu iubim şcolile şi nu avem grijă de copilaşii noştri. Buget triplu are 

educaţia şi eu aş vrea să aibă încă mai multe milioane adică la anul să nu mai dăm la clubul 

sportiv municipal, să le dăm tot la şcoli, să nu mai facem concerte de 8 milioane şi să le dăm tot 

la şcoli şi să ajungă şcolile la 60 de milioane buget, acesta e obiectivul meu pentru la anul. Dacă 

acest lucru nu se va întâmpla, şi la anul domnul Lobonţ, o să îmi închid aparatul şi nu voi vota 

bugetul. 

Dl. viceprimar Papuc:- bun, acum hai să vedem pe procedură domnilor consilieri, 

avem aşa: avem varianta pe care o avem, bun, supun la vot varianta pe care o avem şi 

amendamentele, aia practic e o listă suplimentară, doamna director economic nu ştiu cum o să-l 

pună pentru că, eu ce am astăzi deci amendamentele cu relocările nu ştiu ce facem cu ele? Da nu 

figurează, nu ştiu doamna director cum să facem? Deci aveţi varianta iniţială citesc ce am aici 

pentru şcoli votăm şi vedem, bun doamna director vă rog. 

D-na director Năznean:- bună ziua, da în varianta iniţială la solicitareas Direcţiei şcoli 

am iniţiat rectificarea de buget de urgenţă şi conform Legii 273 cum aţi solicitat domnul Bakos 

nu se poate face prin Dispoziţie de primar doar cu aprobarea autorităţii deliberative şi din cauza 

aceea am solicitat rectificarea în regim de urgentă şi în momentul de faţă în material este doar 

solicitarea Direcţiei şcoli. 

Dl. viceprimar Papuc:- solicitare pentru care ne-am strâns astăzi pentru că 3 mii de 

copii sunt în pericol. O să vă citesc acum ce este în mape după aceea pentru că nu sunt 

contradicţii între sume sunt doar relocări, la sfârşit o să supun la vot şi amendamentele dacă trec 

amendamentele bine dacă nu, nu, să votăm aşa, bun: 

 5002 SERVICII PUBLICE GENERALE, TITLUL II. BUNURI SI SERVICII, 

160.874.384 lei, influenţă negativă de 155.000. Buget rectificat pe anul 2019: 160.719.384 la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Furnituri de birou 616.509 lei , influenţă negativă 30.000 lei . Buget rectificat pe anul 

2019: 586.509 lei la vot.  

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Alte bunuri şi servicii pentru întreţinere şi funcţionare 12.340.298 lei, influentă 

negativă 55.000 lei . Buget rectificat pe anul 2019: 12.285.298 la vot. 
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Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Reparaţii curente 50.370.384, influenţă negativă de minus 100.000 lei . Buget rectificat 

pe anul 2019: 50.270.384 la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Dl. viceprimar Papuc:- pregătire profesională, influenţă negativă 55.000 lei. 

Buget rectificat pe anul 2019: 275.470 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Chirii  1.304.837 lei, influenţă pozitivă de 150.000 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 

1.454.837 lei la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Dl. viceprimar Papuc:- Alte cheltuieli cu bunuri si servicii 18.098.515 lei, influenţe 

negative 65.000 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 18.033.515 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Maşini, echipamente si mijloace de transport 3.997.370 lei, influenţă pozitivă de  

257.311 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 4.254.681 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –    

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Mobilier, aparatură birotică şi alte active corporale 2.004.982 lei, influenţă  negativă 

102.311 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 1.902.671 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Învăţământ. TITLUL II. BUNURI SI SERVICII 25.564.346, influenţă negativă de 

155.000. Buget rectificat pe anul 2019: 25.409.346, la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Bunuri şi servicii 12.803.285, influenţă negativă de 85.000. Buget rectificat pe anul 

2019: 12.718.285 la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Furnituri de birou 173.355, influenţă negativă de 30.000. Buget rectificat pe anul 2019: 
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143.355 la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –    

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Alte bunuri si servicii pentru întreţinere si funcţionare 3.022.176, influenţă negativă 

55.000 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 2.967.176  la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Reparaţii curente 8.711.194, influenţă negativă 100.000 lei. Buget rectificat pe anul 

2019: 8.611.194 lei la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –    

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Dl. viceprimar Papuc:- Pregătire profesională 161.470 lei, influenţă negativă 55.000 

lei. 

Buget rectificat pe anul 2019: 106.470 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Chirii  1.200.000 lei, influenţă pozitivă de 150.000 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 

1.350.000 lei  la vot. 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Alte cheltuieli cu bunuri si servicii 298.822 lei, influenţă negativă 65.000 lei. Buget 

rectificat pe anul 2019: 233.822 lei, la vot.  

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –    

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Maşini, echipamente si mijloace de transport 886.590 lei, influenţă pozitivă de  

257.311 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 1.143.901 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Dl. viceprimar Papuc:- Mobilier, aparatură birotică şi alte active corporale 1.242.587 

lei, influenţă  negativă 102.311 lei. Buget rectificat pe anul 2019: 1.140,276 lei, la vot . 

Cine este pentru? - 12 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu au votat d-nii consilieri Papai L. şi Csiki Z.) 

Dl. viceprimar Papuc:- şi acum amendamentele, pun în discuţie amendamentele pe 

care le-a formulat domnul Moldovan, sunt mai multe, le supun la vot pe fiecare. Care este primul, 

vă rog? 

Dl. consilier Moldovan: - primul amendament pe care îl propun din capitolul 

700.250.03 articolul 710.102 - Sisteme antiefracţie, se transferă suma de 16,000 lei la capitolul 
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700.250.03 articolul 710.103 achiziţii publice, obiecte de joacă, contract în derulare existent. 

Dl. viceprimar Papuc:- am înţeles, bun, la vot amendamentul. 

Cine este pentru? - 4 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S.) 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -  9 abţineri 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Dl. viceprimar Papuc:- 4 voturi pentru, amendamentul nu a trecut. 

Dl. consilier Moldovan: - următorul amendament, din capitolul 700.250.03 articolul 

710.101 studiu de fezabilitate pentru amplasarea şi amenajarea terenului pentru statuia Sütő 

Andras se transferă suma de 25.000 lei la capitolul 700.250.03 articolul 200.530 achiziţionare 

obiecte de joacă, la fel contract în derulare. 

Dl. viceprimar Papuc:- la vot vă rog şi acesta. 

Cine este pentru? - 4 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S.) 

Cine este împotrivă? –  8 voturi  

Cine se abţine? -  1 abţinere (Magyary E.) 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Dl. viceprimar Papuc:- 4 voturi pentru, mulţumesc, amendamentul nu a trecut. Vă rog 

următorul. 

Dl. consilier Moldovan: - Din capitolul 840.203.03.02 articolul 200.530 achiziţionare 

sfere antiparcare şi balize, se transferă suma de 160.000 lei la capitolul 700.250.03  articolul 

200.530 achiziţionare obiecte de joacă, la fel contract în derulare. 

Dl. viceprimar Papuc:- la vot şi acesta. 

Cine este pentru? - 4 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S.) 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -  9 abţineri 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Dl. viceprimar Papuc:- 4 voturi pentru, n-a trecut.  Mai aveţi? 

Dl. consilier Moldovan: - da, mai este, din capitolul 700.250.06 articolul 200.530 

bănci stradale din fontă, se transferă suma de 100.000 lei la capitolul 700.250.03 articolul 

200.530 la achiziţionare obiecte de joacă, la fel contract în derulare. 

Dl. viceprimar Papuc:- la vot. 

Cine este pentru? - 4 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S.) 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -  9 abţineri 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Dl. viceprimar Papuc:- 4 voturi pentru, nu a trecut, mai aveţi? 

Dl. consilier Moldovan: - da, ar mai fi. Eu propun o pauză de 5 minute, în contextul în 

care eu cred că lucrurile s-au înţeles greşit. Aici nu este vorba de alocare de sume sau de 

majorări. 

Dl. viceprimar Papuc:- nu. Am înţeles perfect. 

Dl. consilier Moldovan: - poate ar fi benefică o pauză domnule preşedinte.  

Dl. viceprimar Papuc:- nu, pentru că suntem în procedură de vot, nu mai putem face 

nici o pauză. 

Dl. consilier Moldovan: - ok, atunci citesc în continuare amendamentul. La capitolul 

700.250.06 din articolul 200.109 se transfera suma de 30.000 la articolul 200.130 din acelaşi 

capitol bugetar. 

Dl. viceprimar Papuc:- ok, la vot. 

Cine este pentru? - 5 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S., Magyary E.) 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -  8 abţineri 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Dl. viceprimar Papuc:- 5 voturi pentru, mulţumesc. Următorul. 

Dl. consilier Moldovan: - Da, penultimul amendament, la capitolul 700.250.03 din 
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articolul 710101 studiu de fezabilitate pentru reabilitare clădiri strada Margaretelor, se transferă 

suma de 50000 lei  la acelaşi capitol şi articol din poziţia studiu de fezabilitate pentru realizare 

pistă biciclete în lungul canalului Poclos.  

Dl. viceprimar Papuc:- La vot. 

Cine este pentru? - 4 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S.) 

Cine este împotrivă? –   1 vot (Boros G.) 

Cine se abţine? -  8 abţineri 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Dl. consilier Moldovan: - şi ultimul capitol, la capitolul 700.250.03 din articolul 

710101 achiziţii servicii pentru realizarea proiect tehnic de schimbare de destinaţie şi 

compartimentare pod la clădirea sediului ADP din strada Kós Karoly nr.1 B, pentru intrare în 

legalitate, suma de 50000 lei la acest capitol şi articol poziţia studiu de fezabilitate pentru 

realizare pistă biciclete în lungul canalului Pocloş. Vreau să mai menţionez aici, la totalul de  

710101 studiu de fezabilitate pentru realizare pistă biciclete în lungul canalului Pocloş, se va 

realiza un plus de 100000 de lei de la articolele bugetare mai sus menţionate. Mulţumesc. 

Dl. viceprimar Papuc:- la vot. 

Cine este pentru? - 4 voturi (Moldovan C., Matei D., Miculi V., Papuc S.) 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -  9 abţineri 

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Votăm art. 2  din hotărâre. 

Cine este pentru? - 13 voturi 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Votăm art. 3  din hotărâre. 

Cine este pentru? - 13 voturi 

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Articolul 4 la vot. 

Cine este pentru? - 13 voturi  

Cine este împotrivă? –    

Cine se abţine? -  

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Articolul 5 la vot. 

Cine este pentru? - 13 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Articolul 6 la vot. 

Cine este pentru? - 13 voturi  

Cine este împotrivă? –    

Cine se abţine? -   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Articolul 7  la vot  vă  rog. 

Cine este pentru? - 13 voturi  

Cine este împotrivă? –   

Cine se abţine? -   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Articolul 1  la vot. 

Cine este pentru? - 13 voturi  

Cine este împotrivă? –   
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Cine se abţine? -   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

13 voturi pentru. Şi toată hotărârea,  la vot. 

Cine este pentru? - 13 voturi  

Cine este împotrivă? –   

(Nu a votat dl. consilier Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 13 voturi pentru.  

Dl. viceprimar Papuc:-  dacă mai sunt luări de cuvânt la Diverse, nu cred. Declar 

închisă  şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Târgu Mureş. 

 

 

Dl. viceprimar Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă ___________________ 

D-na  Buculei  Dianora  Monica – Secretar general al  Municipiului Târgu  Mureş  __ 

 


